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Betreft:  Artikel 47 vragen met betrekking  parkeervraagstuk Maastricht Health Campus 
 
Maastricht, 20 december 2017 
 
 
Geacht college, 
 
In de begroting 2018 is de studie naar een gezamenlijke permanente parkeeroplossing  in relatie tot plandeel 
1van de Brightlands Maastricht Health Campus in samen werking met de gebiedspartners Universiteit 
Maastricht, azM en de Provincie Limburg als beoogde prestatie opgenomen. 
Goudappel Coffeng adviseurs mobiliteit heeft studie verricht  -gericht op het parkeervraagstuk-  die aansluit op 
de afspraken met betrekking tot de transformatie van Randwyck-Noord.  In het uitgewerkt voorstel heeft men 
naast het terugbrengen van de autodominantie rekening gehouden met de uiteenlopende belangen van de 
verschillende partijen. 
 
Dit is aanleiding tot het stellen van onderstaande vragen: 
 
In kader van objectiveren heeft Goudappel Coffeng de parkeervraag in beeld gebracht op piekmomenten zoals 
o.a. TEFAF. Dit heeft er toe geleid dat op de voormalige voetbalvelden van RKSV Heer aan de 
Demertdwarsstraat –op basis van afspraken met omwonenden- een (tijdelijke)parkeervoorziening  als 
overloop voor de parkeerdruk bij MECC activiteiten is aangelegd. 
 

 Kunt u aangeven binnen welke termijn een voorstel voor een structurele oplossing zal zijn uitgewerkt,  
mede in relatie tot de beoogde prestatie zoals vermeld in de begroting? 

 Kunt u aangeven in kader van fasering, binnen welke termijn u denkt dat plannen voor een structurele 
geschikte parkeeroplossing –waarin capaciteit, mobiliteitsmanagement en betaald parkeren- zijn 
uitgewerkt? 

 Kunt u aangeven in hoeverre de mogelijkheid bestaat dat een structurele parkeeroplossing  buiten de 
grenzen van Randwyck-Noord tot de mogelijkheden behoort? 

 Kunt u de mogelijkheid aangeven om de naast omwonenden pro-actief  (met name de bewoners van 
Oud-Heer en Randwyck)  optimaal te laten participeren binnen het ontwikkelingstraject? 
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